中華民國斐陶斐榮譽學會 榮譽會員證書

榮譽會員同學名

畢業成績優異符合推薦榮譽會員標準

符合章程第幾點

規定於中華民國畢業年度年

月 日經

本會

分會學校校名

分會選為本會榮譽會員

依照組織章程享有本會榮譽會員之榮譽此證

分會會長

分會學校校長名

長 理

The Phi Tau Phi Scholastic Honor Society of the Republic of China

by this certificate warrants that

榮譽會員同學英文名

having achieved academic excellence upon graduation was selected an honorary member of the Society by

套印分會學校英文校名

pursuant to Provision by the Honorary Membership Criteria

on the first day of June in the year

of 西元年

and is hereby granted all the honors pertaining to membership in the Society

分會學校校長英文名 Edul President Chapter President

中華民國斐陶斐榮譽學會 推薦榮譽會員標準

The Phi Tau Phi Scholastic Honor Society of the Republic of China Honorary Membership Criteria

中華民國八十四年六月廿四日八十四年會員大會修正通過Amendments adopted on June 24, 1995 by the General Assembly中華民國八十七年六月六日八十七年會員大會修正通過Amendments adopted on June 6, 1998 by the General Assembly中華民國九十三年七月九日九十三年會員大會修正通過Amendments adopted on July 9, 2004 by the General Assembly中華民國一零六年七月二十日一零六年會員大會修正通過Amendments adopted on July 20, 2017 by the General Assembly

- 一、凡國內大學校院之大學部應屆畢業生,品學特優者,每一學院得推薦應屆 畢業生人數百分之一,為本會榮譽會員,不足一人者以一人計。應屆畢業 生會員推薦資格,以應屆畢業生學期前各學期成績平均為準。
- I. Every domestic university may recommend up to 1% of undergraduate graduands that are excellent in academic performance as well as moral conduct to receive the honorary membership of the Society. The number of recommended graduands shall be rounded up to the next integer if the number is less than one. The recommendation criteria are subject to the average of semester grades prior to the semester of graduation.
- 二、凡國內大學校院之應屆碩士畢業生,品學兼優者,每一學院得推薦應屆畢 業生人數百分之三,為本會榮譽會員,不足一人者以一人計。
- II. Every domestic university may recommend up to 3% of master's graduands that are excellent in academic performance as well as moral conduct to receive the honorary membership of the Society. The number of recommended graduands shall be rounded up to the next integer if the number is less than one.
- 三、凡國內大學校院之應屆博士畢業生品學兼優者,得推薦應屆畢業生人數百 分之十,為本會榮譽會員,不足一人者以一人計。
- III. Every domestic university may recommend up to 10% of doctoral graduands that are excellent in academic performance as well as moral conduct to receive the honorary membership of the Society. The number of recommended graduands shall be rounded up to the next integer if the number is less than one.
- 四、凡校院或研究所之學生於畢業後,對學術研究或社會事業有特優貢獻者, 每校每年得於畢業生中推薦一人至三人為本會榮譽會員。
- IV. Every year domestic university may recommend one to three alumni who have had significant contributions to academic research or social undertakings to receive the honorary membership of the Society.